

PRAYERS.

Tribute was paid to the Honourable J. Eugène Lefrançois who resigned from the Senate on 5th November, 1976.

A Message was brought from the House of Commons by their Clerk in the following words:—

TUESDAY, November 2, 1976.

Ordered,—That a Message be sent to the Senate to acquaint Their Honours that the name of Mr. Poulin has been substituted for that of Miss Bégin on the list of Members appointed to serve on the Standing Joint Committee on the Restaurant of Parliament.

ATTEST

ALISTAIR FRASER,
The Clerk of the House of Commons.

Ordered, That the Message do lie on the Table.

A Message was brought from the House of Commons by their Clerk in the following words:—

WEDNESDAY, November 3, 1976.

Ordered,—That a Message be sent to the Senate to acquaint Their Honours that the names of Messrs. Macquarrie and Andres (Lincoln) have been substituted for those of Messrs. Baldwin and Reid on the list of Members appointed to serve on the Standing Joint Committee on Regulations and other Statutory Instruments.

ATTEST

ALISTAIR FRASER,
The Clerk of the House of Commons.

Ordered, That the Message do lie on the Table.

A Message was brought from the House of Commons by their Clerk in the following words:—

TUESDAY, November 9, 1976.

Ordered,—That a Message be sent to the Senate to acquaint Their Honours that the name of Mr. Baldwin has been substituted for that of Mr. Balfour on the list of Members appointed to serve on the Standing Joint Committee on Regulations and other Statutory Instruments.

ATTEST

ALISTAIR FRASER,
The Clerk of the House of Commons.

Ordered, That the Message do lie on the Table.

PRIÈRE

Hommage est rendu à l'honorable J. Eugène Lefrançois qui a démissionné du Sénat le 5 novembre 1976.

La Chambre des communes transmet, par son Greffier, un message conçu dans les termes suivants:

Le MARDI 2 novembre 1976

Il est ordonné,—Qu'un message soit transmis au Sénat pour informer Leurs Honneurs que le nom de Monsieur Poulin a été substitué à celui de M^{lle} Bégin sur la liste des membres du Comité mixte permanent du restaurant du Parlement.

ATTESTÉ

Le Greffier de la Chambre des communes,
ALISTAIR FRASER

Ordonné: Que le message soit déposé sur le bureau.

La Chambre des communes transmet, par son Greffier, un message conçu dans les termes suivants:

Le MERCREDI 3 novembre 1976

Il est ordonné,—Qu'un message soit transmis au Sénat pour informer Leurs Honneurs que le nom de Messieurs Macquarrie et Andres (Lincoln) a été substitué à celui de Messieurs Baldwin et Reid sur la liste des membres du Comité mixte permanent des règlements et autres textes réglementaires.

ATTESTÉ

Le Greffier de la Chambre des communes,
ALISTAIR FRASER

Ordonné: Que le message soit déposé sur le bureau.

La Chambre des communes transmet, par son Greffier, un message conçu dans les termes suivants:

Le MARDI 9 novembre 1976

Il est ordonné,—Qu'un message soit transmis au Sénat pour informer Leurs Honneurs que le nom de Monsieur Baldwin a été substitué à celui de Monsieur Balfour sur la liste des membres du Comité mixte permanent des règlements et autres textes réglementaires.

ATTESTÉ

Le Greffier de la Chambre des communes,
ALISTAIR FRASER

Ordonné: Que le message soit déposé sur le bureau.